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Zápis ze schůze představenstva ze dne 9.12.2019 od 20:30 
 
Termín: pondělí 9.12.2019, od 20:30 hodin 
Místo: Zasedací místnost klubu Pod-O-Lee 

Prezenční listina: 
• Lukáš Novotný – Předseda (HP) 

• Vítek Zapletal – Televizor na bloku C (HP – od M. Javanské) 

• Jan Picka – Zástupce správce systémů (HP) 

• Michal Chamra – Správce bloku F (HP) 

• Jan Čeřovský – Správce bloku E (HP) 

• Mário Alexy – Správce bloku D (HP)  

• Matěj Bohůněk – Zástupce správce Pod-O-Gym 

• Otakar Zich – Správce Pod-O-Gym (HP) 

• Jiří Pospíšilík – Správce sítě (HP) 

• Karel Čtvrtečka – Zástupce správce sítě 

• Richard Molnár – Správce bloku A (HP) 

• Kryštof Šimána – Správce bloku B (HP) 

• Vojtěch Halamka – Vedoucí kolejní skupiny 

Začátek schůze 
Místopředseda zahajuje schůzi ve 20:42. 
 

1. bod – Kolečko 
Blok F 

- stěhuje se mu zástupce, brzy ho odvolá 
Blok E 

- bude jmenovat nového TV 

Blok D 
- přípravy chodbovice 

- hledá TV 

Blok A 

- chce dohodnout schůzi TV 

Pod-O-Gym 
- mají přečalouněné lavičky 

- řeší benchpress 

Sítě 
- připravuje rekonstrukci serverovny na A 

o nestihne to do Vánoc 

o nepředpokládá problémy 

- trochu problémy s Wifi 

o chybí dodělat 5. patro na bloku A 
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Předseda 

- klub má výroční zprávu za rok 2018 

o zmínil, že bychom měli začít připravovat výročku za rok 2019 

20:50 příchod O. Zich (SG) HP 

Usnesení č. 1 
Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee souhlasí, že se bude zabývat dokumenty zaslanými 
do konference představenstva dne 9.12.2019 ve 20:50. 
 
(∑: 10; +: 9; -: 0; ±: 1; Usnesení bylo přijato) 

Usnesení č. 2 
Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee souhlasí s výroční zprávou klubu za rok 2018. 
 
(∑: 10; +: 10; -: 0; ±: 0; Usnesení bylo přijato) 

Usnesení č. 3 
Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje zápisy poslané do konference 
představenstva dne 9.12.2019 ve 20:50. 
 
(∑: 10; +: 9; -: 0; ±: 1; Usnesení bylo přijato) 

2. bod – Rozpočet 

Pod-O-Gym 
- provozko - uklidové prostředky, … 
- benchpress  

o chce 20 000, obhajuje, že tento rok bylo dost diváků 
o tento rok ani nevyužili celých 15K, host po nich nechtěl ani cestovné 
o chce si být jistý, aby nebyl žádný problém s financemi 

- soutěž Pod-O-Gym 
o soutěž pro členy Gymu (mrtvý tah, dřep, pneumatika) 
o finance na nějaké malé ceny 

- pojistné matice 
o zarážky na velkou osu (uzávěry na osu) 

- karabiny na adaptéry 
o karabiny na kladkostroje 

- fotoobrazy 
o motivační obrazy na stěny 
o tisk na plátno, dáme zatím 5K 

 

21:13 příchod Matěj Bohůněk (ZSG) 
 

- anténa 
o místo toho bude lepší mít v rámci koleje, než jen pro Gym 
o ZSN: je potřeba koupit tunery 

- schody trenažér 
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o vyhodí se bezmotorový pás a místo něj by se tam daly schody 
- nové boty lezečky na boulder 

o chce to napsat ohledně velikostí 
- struktura na stěnu 

o další chyty na lezení na stěnu 
- Hex trap bar 

o bude potřeba pověsit na stěnu 
- rádio 

o do lifterny 
- pytel do tělocvičny 

o vyšlo z ankety, možná se jen opraví ten stávající (háky se ohýbají) 
- drobné vybavení 

o nové gymnastické míče 
- malé zátěže na nohy 
- TRX 

o vypadlo z ankety 
o SG: v tělocvičně už je moc věcí, myslí si, že asi ne 

- dřevěné kruhy 
o lepší než plastové 

- výmalby 
o velký otazník, je potřeba řešit s památkáři 
o schválil by to jako rezervu na rekonstrukci 

Projekty 
- MB 

o minulý rok měli rozpočet 370 000 Kč 
o většina částky je od sponzorů 

- propagační materiály 
o klubové propisky, … 

- Podolské Vánoce 
o příští týden 

- Předprázdninová grilovačka 
o v létě 
o maso na grilování, pivko, … 
o  15 000 je zbytečně moc, dáme 7 000 

Pod-O-Games 
- je potřeba udělat úplně nově celou místnost 
- elektronika 

o osvětlení, hry, … 
o Nintendo Switch 

- nábytek 
o stávající vyházet 
o gauč, fat boy, … 

Blok A 
- Mikuláš 

o kdysi dávno chodil Mikuláš, chtěli by něco na příští rok zorganizovat 
o  budou rozdávat čokoládky, atd. 
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Blok B 
- turnaj v beer-pongu 

o přesuneme do PR 
o nejdříve turnaj na každém bloku, bude vítěz 
o vítězové z bloku půjdou proti sobě 
o dáme 20 000 

Kolejní skupinka 
- sudovna 

o nový nábytek 
- pípa 

o půjde ze 4Kč fondu 

Správce sítě 
- provozko 

o souvisí s rekonstrukcí serverovny na A 

Správce systémů 
- kamery - počty 

o 1 serverovna 
o 7 Gym 
o 2 sudovna 
o 2 PC učebna 
o 1 DDR 
o 1 Kolárna 
o 1 Hudebna 
o 2 Lab 

- karťák 
o je potřeba průzkum 
o chce to karťák, který má dobré API, abychom to nemuseli násilně párovat na 

Hydru 

Pod-O-Lab 
- vše až na nájem a 3D tiskárnu je převod z minula 
- Prusa SL 1 

o 3D tiskárna 
o prý je zajímavější 
o prý drahá na provoz 

Předseda 
- fond Předsedy 

o vánoční dárky, zálohy, … 

 
Proběhla kontrola rozpočtu. 

Usnesení č. 4 
Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje rozpočet na rok 2020. 
 
(∑: 10; +: 10; -: 0; ±: 0; Usnesení bylo přijato) 
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Ukončení schůze 
 
Předseda ukončuje schůzi ve 22:51. 
 
 
Zapsal Jan Picka, dne 9.12.2019. 


